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Voor: Minister Grapperhaus

Vragensteller(s): Veldman (VVD)

Onderwerp: KERKEN

VRAAG

Hoe blijven de afspraken tussen de koepels van de

kerken en de minister in stand en worden deze

geactualiseerd? Hoe worden de afspraken nagekomen?

ANTWOORD:

e De afgelopen periode zijn er diverse communiqués

opgesteld. De communiqués zijn opgesteld in goed

overleg met de minister van JenV, de

verantwoordelijk minister voor de erediensten,

maar is een initiatief van de genoemde religieuze

en levensbeschouwelijke gemeenschappen zelf.

e Het is mogelijk om de afspraken met de koepels

(het communiqué) te actualiseren. Indien de

situatie de afgelopen periode daartoe aanleiding

gaf, werd een nieuw communiqué uitgebracht. In

het begin van de coronacrisis was men

terughoudend met vieringen envanaf juli was er

weer meer mogelijk. N.a.v. de recente oplopende

besmettingen is afgelopen maandag een nieuw

communiqué naar buiten gebracht (behoedzaam

vieren van geloof).
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e Het algemene advies van de aangesloten

organisaties bij de verschillende communiqués is

om ten aanzien van religieuze of levens-

beschouwelijk bijeenkomsten de uitgangspunten

uit het communiqué in eigen kring dringend te

adviseren en aan te bevelen.
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